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13.   Genoptaget - fremtidig færgedrift (D) 

Sagsnr.: 330-2015-22907               Dok.nr.: 330-2015-429643                                          Åbent 
Kompetence: Landdistrikts-, Teknik- og Ejendomsudvalget 
  
Beslutningstema 
Landdistrikts-, Teknik- og Ejendomsudvalget skal drøfte høringsvar fra Ø-udvalget om den fremtidige færgedrift.  
  
Baggrund 
Landdistrikts-, Teknik- og Ejendomsudvalget har på mødet den 10. august 2015 behandlet en sag om den 
fremtidige færgedrift. Til sagen var der udarbejdet et notat, som samlede op på forskellige aspekter, som bygger på: 
· Ø-udvalgets anbefalinger fra mødet den 26. maj 2015, 
· Ø-udvalgets notat om arbejdsgruppen om afløserfartøj, som blev fremlagt på Landdistrikts-, Teknik- og 
Ejendomsudvalgets møde den 1. juni 2015,  
· Landdistrikts-, Teknik- og Ejendomsudvalgets løbende behandling af spareforslag og driftsønsker i henhold til 
Budget 2016,  
· Agersø og Omø Færgernes kommentarer. 
  
Landdistrikts-, Teknik- og Ejendomsudvalget besluttede at sende notatet i høring i Ø-udvalget med henblik på en 
tilbagemelding til udvalget på næste møde den 8. september 2015 og første behandling af Budget 2016 på 
Økonomiudvalget den 14. september 2015.  
  
Ø-udvalget har udarbejdet høringssvar, som drøftes.  
  
Foruden notatet har Ø-udvalget afgivet svar i forhold til budgetprocessen. Dette foreligger også som bilag. 
  
Retligt grundlag 
Kommunalfuldmagten.  
  
Handlemuligheder 
Ingen bemærkninger. 
  
Vurdering 
Center for Teknik og Miljø anbefaler, at høringssvaret drøftes, og at det videresendes til Økonomiudvalget, så det 
kan indgå i budgetforhandlingerne.  
  
Økonomiske og personalemæssige konsekvenser 
Byrådet har på mødet den 29. juni 2015 frigivet 8 mio. kr. til køb af passagerfartøj.  
  
Konsekvenser for andre udvalg 
Ingen bemærkninger.  
  
Indstilling 
Centerchef for Teknik og Miljø indstiller, 
  
1.    at udvalget drøfter materialet fra Ø-udvalget.  
 
  
Bilag 



  
  
  

  
Beslutning i Landdistrikts-, Teknik- og Ejendomsudvalget den 8. september 2015: 
Fraværende:   
Drøftet. 
  
De 1,5 mio. kr., som er tilført færgedriften, søges indarbejdet i den nuværende drift som kompensation for de 
vedtagne besparelser og til at dække udgifter til ekstra fartøj i forbindelse med planlagt dokning. 
  
Således foreslår udvalget, at der ikke indkøbes et afløserfartøj. 
  
Dette under forudsætning af ministeriets godkendelse. 
  
Forslaget sendes i høring i Ø-udvalget. 

330-2015-458267 Ø-udvalgets høringssvar til LTE-udvalget 1-9-2015-2 med forslag til 
tilføjelser.pdf 

330-2015-443810 høringssvar til budget 2016 


